

Schlagender Erfolg durch

FARBBE

NEISCH-PLAKAT-FARBEN

COLOR, USED RIGHTLY --

the Secret of Success

NEISCH-POSTER-COLORS

leuchtend
ausgiebig
angenehm vermalbar

BRILLANT
ECONOMICAL
PLEASANT TO USE

Wir haben unser Plakatarben - Sortiment auf **52 TÖNE** erweitert. Verlangen Sie sofort unsere **neue Farbtonkarte!**

We have extended our assortment of Poster-Colors, which now includes **52 SHADES**. Please send at once for our **new color-chart**.

**GEBRAUCHS-
GRAPHIKER**

Unsere neue Farbenkarte wird Sie überzeugen, daß Sie die Werbekraft Ihrer Entwürfe bei Verwendung unserer Plakatarben wirkungsvoll steigern können.

**COMMERCIAL
ARTISTS**

A glance at our new color-chart will convince you that you can add materially to the convincing effect of your designs by the use of our Poster Colors.

DEKORATEURE

Fesseln Sie das Publikum durch Farbe als Blickfang. Farbige geschmackvolle Fassung von Schaufenstern und Ausstellungen erreichen Sie durch die brillante Tonskala der **NEISCH-PLAKAT-FARBEN**.

DECORATORS

Capture the public eye by a liberal use of color. You can achieve rich and striking yet tasteful effects in window decoration or for special exhibits by the use of **NEISCH-POSTER-COLORS**. Large range of brilliant and beautiful hues.



HERRMANN NEISCH & CO.
DRESDEN-N. 6

